
Pascal Sleebe over zijn dochter én MTB-medewerker Megan

‘Alles valt op zijn plek’
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Niet gebruikelijk voor een verhaal, maar we verklappen 
alvast de afloop: Megan (25) voelt zich helemaal thuis bij 
MTB, waar ze al enkele jaren werkt als inpakker. Ze heeft 
een warme band met haar directe collega’s, die ze ziet 
als haar beste vrienden. Megan is zelfverzekerd, praat 
van zich af wanneer nodig en is boven alles een keiharde 
werker. “MTB is haar leven geworden”, zegt vader Pascal 
dan ook zichtbaar geroerd. “Ze woont op zichzelf in een 
appartementje in een woongroep. Het werkgeluk dat ze 
gevonden heeft bij MTB heeft daar zeker aan bijgedragen.”

Zorgen maken
Dat het zo goed gaat met Megan, is een hele geruststelling 
voor Pascal. Want sinds haar geboorte heeft de 
Maastrichtenaar heel wat zorgen gekend als het om zijn 
dochter ging. Ze kwam ter wereld met een zeldzaam 
syndroom dat zorgde voor wat cognitieve problemen en een 
spraakbeperking. “En ze was klein en tenger”, herinnert 
Pascal zich. “Sociaal gezien was ze als kind erg onzeker. 
Hoe haar syndroom zich zou ontwikkelen, was toen nog 
onduidelijk. Je vraagt je af: wat gaat er allemaal nog 
gebeuren? Wat gaat Megan straks allemaal nog kunnen? En 
wat niet?”

De geboorte van Megan had een enorme impact op Pascal. 
“Je legt toch je hele focus op je kind. Ik was uiteindelijk 
alleen met haar bezig. Op sociaal vlak deed ik weinig meer. 
Ik voetbalde veel, maar daar ben ik mee gestopt. En op 
het gezin trok de hele situatie een hele zware wissel.” 
Niet alleen op medisch gebied had Pascal zorgen; ook qua 
onderwijs, werken en wonen was niet duidelijk wat er in het 
verschiet lag voor Megan.

“Dat was inderdaad een extra onzekerheid”, vertelt hij nu. 
“Ik werk al jaren in het sociaal domein. Ik weet hoe complex 
die wereld is. Gelukkig weet ik enigszins de weg. Maar als 
je als ouder minder bekend bent met wet- en regelgeving 
en waar je voor wat moet zijn, dan ben je toch wel aan de 
goden overgeleverd.”

Contacten leggen
Pascal benadrukt daarom hoe belangrijk het is dat je 
als ouders niet alleen komt te staan in de zoektocht 
naar zorg en goede ontwikkelomstandigheden voor jouw 
kind. “Doe een beroep op specialisten, bijvoorbeeld op 
school. Zij kunnen samen met jou kijken wat de meest 
verstandige volgende stap voor je kind is. En schroom niet 
om de gemeente aan te spreken. Zodat je ook aan partijen 
gekoppeld wordt die iets voor jouw zoon of dochter kunnen 
betekenen. Die contacten zijn enorm waardevol. Maar je 
moet wel blijven volhouden.”

Megan bracht haar schooltijd door op de Jan Baptist 
School in Maastricht, een school voor kinderen met 
specifieke onderwijsbehoeften. Toen ze die doorlopen 
had, kwam ze - nadat Megan al een stage had gedaan - bij 
MTB terecht. “Die stage verliep nog wat onwennig”, weet 
Pascal nog. “Maar samen met de school en MTB hebben 
we alles eraan gedaan om haar toch daar te houden. Dat 
is vervolgens gelukt. Een van de beste dingen die Megan is 
overkomen.”

Uitdagingen
Want Megan is uitgegroeid tot een zeer gewaardeerd 
medewerker, die in 2023 dan ook helemaal terecht beloond 
is met een vast dienstverband. En dat geeft Pascal de 
nodige rust: “Je hebt als ouder uiteraard niet het eeuwige 
leven. Ze zal het ooit een keer alleen moeten doen. Je kunt 
niet alles voor je kind blijven wegnemen. Maar sinds Megan 
bij MTB werkt, is alles op zijn plek gevallen. Dat geeft een 
fijn gevoel.”

En, het allerbelangrijkste, Megan ontwikkelt zich nog 
steeds. “Absoluut. Tegenwoordig durft ze uitdagingen aan 
te gaan waarmee ze haar grenzen probeert te verleggen”, 
vertelt Pascal trots. “Onlangs werd er een promotievideo 
opgenomen bij MTB. Staat Megan plots voor de camera 
haar werk te promoten. Alsof het niets is! En onlangs is ze 
gestart met rijlessen. Daarvan zegt ze: ‘Als het niet lukt, 
heb ik het tenminste geprobeerd.”  
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Stel, je kind kan vanwege een beperking lastig aan 
een baan komen: hoe is dat voor jou als ouder? En, wat 
betekent het als je zoon of dochter uiteindelijk toch een 
job weet te vinden waar hij of zij gelukkig is? Pascal 
Sleebe uit Maastricht maakte het allemaal mee, met zijn 
dochter Megan: “Ze zal het ooit alleen moeten doen.”
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